
 

OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7 

 

Zápisnica z 16. zasadnutia OZ v Bijacovciach, konaného dňa 23.02.2024 v zasadačke obecného 

domu v Bijacovciach so začiatkom o 19.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod číslom 

15/2024-02, UJ6, A-12 

 

Prítomní: 

- starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj 

- poslanci OZ : Mgr, Mária Krupová, , Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ing. 

Bohuš Dzugas, Michal Lepeták, Roman Bežilla 

 

PROGRAM : 

 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Správa o plnení uznesení 

3. Inventarizácia majetku obce 

4. IBV Bijacovce – plán výstavby 

5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

K bodu 1 : 

 

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 16. zasadnutia  OZ 

navrhol Ing. Máriu Bandžuchovú. Za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Máriu Krupovú 

a Michala Lepetáka. Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní   6 poslanci  OZ, 

čím je OZ uznášania schopné a oboznámil poslancov s programom rokovania. Následne dal 

starosta hlasovať za  program rokovania OZ. 

 

 

Uznesenie č. 1 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

 A.  s c h v a ľ u j e   

a) program rokovania 16. zasadnutia  OZ 

 

 

 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

 

 



 

K bodu 2: 

 

Starosta obce predniesol správu o plnení uznesení z 15. zasadnutia OZ /správa tvorí prílohu k 

zápisnici/.  Poslanci k prednesenej správe nemali pripomienky a tak dal starosta  o správe 

plnenia uznesení hlasovať. 

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

 a) plnenie uznesení z 15. zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ľubomír Zajac, 

Ondrej Šmihuľa, Michal Lepeták, Ing. Bohuš Dzugas 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 3 : 

 

V zmysle § 29 a 30 zákona č. 431/2022 Z. z. o účtovníctve a v súlade s príkazom starostu obce 

bola v obci Bijacovce a v základne škole s materskou školou vykonaná inventarizácia majetku, 

záväzkov  a rozdielu majetku a záväzkov vykonaná k 31.10.2023. Čiastkové inventarizačné 

komisie podľa inventúrnych súpisov vykonali fyzickú inventarizáciu majetku, ktoré boli 

predložené na obecné zastupiteľstvo.  

Inventarizácia kultúrny dom: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav je rovnaký ako 

skutočný stav t.j. 84 768,24 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť neopotrebiteľný 

majetok vo výške 1466,49 € 

Inventarizácia sklad CO, dielňa, garáž: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav je 

rovnaký ako skutočný stav t.j. 103 118,77 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť 

neopotrebiteľný majetok vo výške 3 658,70 € 

Inventarizácia strediska kultúra: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav je rovnaký ako 

skutočný stav t.j. 8 829,92 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť neopotrebiteľný majetok 

vo výške 582,12 € 

Inventarizácia strediska obecný úrad: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav je rovnaký 

ako skutočný stav t.j. 243 409,70 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť neopotrebiteľný 

majetok vo výške 5 399,05 € 

Inventarizácia hasičská zbrojnica: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav t.j. 145 223,42 

€  je nižší  ako skutočný stav t.j. 144 499,42 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť 

neopotrebiteľný majetok vo výške 208,80 € a zaradiť do operatívno – technickej evidencie 

zásahový odev (1x), prilbu tytan (1x), plášť (1x), zásahový opasok (3x)  v celkovej hodnote 

724  €. 

Dokladová inventarizácia: inventarizačná komisie navrhuje vyradenie nevymožiteľných 

pohľadávok v celkovej hodnote: 2 222,28 €. 

Inventarizácia  základná škola s materskou školou Bijacovce:  inventarizáciou bolo zistené, 

že účtovný stav je rovnaký ako skutočný stav t.j. 825 178,37 €. Inventarizačná komisia navrhuje 

vyradiť neopotrebiteľný majetok vo výške 16 645,56 €. 

Po predložení jednotlivých súpisov a návrhom na vyradenie,  vyraďovacia a likvidačná komisia 



 

určila dátum t.j. pondelok 26.02.2024 na fyzickú kontrolu navrhovaného majetku na vyradenie. 

Následne bude tento majetok vyradený a zlikvidovaný. Poslanci predloženú inventarizáciu berú 

na vedomie. 

 

K bodu 4 : 

 

Po otvorení tohto bodu starosta obce informoval poslancov OZ o stretnutí s p. Kovalčíkom, 

ktorý neakceptoval pôvodnú ponuku 10 Eur za meter štvorcový a preplatenie kompletných 

nákladov na projektové dokumentácie. P. Kovalčík navrhuje odpredaj pozemkov v hodnote 9 

€, zaplatí celé náklady na štúdiu EIA , a ½ nákladov na  projekty  IBV, uhradí aj DPH. Zároveň 

predložil úverové možnosti obce, ktoré momentálne má obec. Starosta obce informoval 

poslancov, že on žiaden úver pre realizáciu IBV sever nezoberie, ak ho poslanci schvália tak 

končí vo funkcii starostu obce. Taktiež informoval poslancov, že pozastavil vypracovanie 

projektu EIA – posudzovanie vplyvov na životné prostredie pre projekt IBV sever. 

Medzi poslancami prebehla voľná diskusia. P. Ing. Bohuš Dzugas, zdôraznil, že v minulosti 

poslanci OZ sľúbili občanom obce Bijacovce , že dané pozemky nebudú predané developerovi. 

Je to záväzok, ktorý by mal byť dodržaný a zdôraznil, že za ten čas starosta obce mohol 

predložiť nacenený výkaz a výmer a mohli sme IBV Bijacovce – sever realizovať vo vlastnej 

réžii. Zároveň podotkol, že starosta obce mal predložiť 3 cenové ponuky ceny na základe 

výkazu výmeru - aby sme sa uistili či sú ceny reálne alebo nadcenene. 

Poslanec Lepeták sa opýtal prítomných poslancov, ktorý z nich podá návrh na predaj pozemkov 

p. Kovalčíkovi aby sa už konečne našlo riešenie realizácie IBV server – ani jeden z prítomných 

poslancov návrh nechcel podať a tak starosta obce vyhlásil prestávku. V rámci ktorej zasadaciu 

miestnosť opustil poslanec Šmihuľa a taktiež aj starosta obce v rámci prestávky sa p. Lepeták 

opýtal ostatných prítomných poslancov, ktorý podá návrh na odpredaj pozemkov ani jeden 

z nich zasa tento návrh nechcel podať. Po prestávke starosta vyzval poslancov na podanie 

návrhu na odpredaj pozemkov. Žiaden z poslancov návrh nepodal. A po ďalšej opakovanej 

výzve starostu obce sa o slovo prihlásil p. Šmihuľa, ktorý uvedený návrh  podal na odpredaj 

pozemkov v hodnote 9 €, zaplatené celé náklady na štúdiu EIA , a ½ nákladov na  projekty  IBV, 

uhradená aj DPH. Následne starosta obce dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

 

a)  odpredaj pozemkov p. Kovalčíkovi v hodnote 9 €, zaplatené celé náklady na štúdiu  

EIA , a ½ nákladov na  projekty  IBV, uhradená aj DPH 

 

Za: 3 
Mgr. Mária Krupová,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Michal Lepeták,   

Zdržal sa: 1 Roman Bežilla 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum:  Uznesenie neschválené 

 

Po hlasovaní p. Ing. Ľudmila Kokoruďová zdôraznila, že tento bod je veľmi dôležitý pre obec, 

je potrebné aby boli pri hlasovaní prítomní všetci poslanci. 

 

 



 

K bodu 5 : 

 

Po otvorení daného bodu starosta udelil slovo kontrolórke obce Ing. Ľudmile Kokoruďovej, 

ktorá predniesla správu o kontrolnej činnosti za rok 2023 – správa tvorí prílohu zápisnice. 

Nakoľko k prednesenej správe nemali poslanci námietky a pripomienky dal starosta o správe o 

kontrolnej činnosti za rok 2023 hlasovať. 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

 

a)  správu o kontrolnej činnosti za rok 2023 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová,      Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 6 :  

 

V úvode bodu diskusia starosta obce informoval poslancov: 

- o podaní žiadosti  na PSK o odkúpenie pozemku parc. Č. 263 k.ú. Bijacovce,  

- o zaslaní žiadosti o poskytnutie dotácie na hasičský deň, 

- o podaní žiadosti na chodníky okolo obecného úradu na MAS LEV o.z. 

- o zaslaní žiadosti na obnovu obecného úradu prostredníctvom SIEA 

Následne informoval poslancov o stavebných úpravách v základnej škole t.j. realizácia archívu  

a dal o týchto stavebných prácach hlasovať: 

 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e   

a) stavebné práce v priestoroch Základnej škole Bijacovce t.j. realizácia archívu 

 

 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Ďalším diskusným príspevkom bola informácia o vyvesení a predložení návrhu VZN                              



 

č. 1/2024 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a žiaka 

školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce na rok 2024. Poslanci daný návrh berú 

na vedomie.  

 

Starosta obce prečítal návrh riaditeľky ZŠ s MŠ Bijacovce Mgr. Márie Bodnárovej (návrh tvorí 

samostatnú prílohu k zápisnici) o zvýšení príspevku za pobyt v MŠ na 10 Eur/mesiac a v ŠKD 

zvýšiť príspevok na 5 Eur/mesiac a otvoril k návrhu diskusiu. Poslanci sa zhodli na skutočnosti, 

aby jednotlivé príspevky boli upravované na začiatku školského roka. Následne sa o slovo 

prihlásila p. Mgr. Krupová, s poslaneckým návrhom: aby poplatok za pobyt v MŠ a poplatok 

za ŠKD ostali nezmenené. Starosta obce dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e   

a) nezmenený poplatok za pobyt dieťaťa v MŠ t.j. 7 Eur/mesiac 

b) nezmenený poplatok na činnosť ŠKD t.j. 5 €/mesiac 

 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

O slovo sa prihlásil p.Lepeták, ktorý sa informoval o nájomných bytoch. Či má obec nedoplatky, 

v akej výške. Či sú nové žiadosti na nájomné byty. P. Ing. Mária Bandžuchová, poslancov 

informovala, že obec nemá nedoplatky na nájomných bytoch a neeviduje žiadosť o pridelenie 

nájomného bytu.  

 

Následne sa o slovo prihlásil p. Ing. Dzugas, ktorý navrhuje zverejniť - zaktualizovať na 

obecnej stránke ponuku priestoru prenájmu na zbernom dvore, nakoľko k 29.02.2024 obec 

ukončí prenájom s Gabrielom Dzugasom. 

Zároveň podotkol na sťažnosti občanov, že pes majiteľa Ing. Sedláka opäť pobehuje po uliciach. 

Apeloval na starostu obce aby tento opakujúci sa problém bol vyriešený. 

Následne zdôraznil aby zamestnanci čerpali dovolenku a navrhuje aby ku každej zmluve 

o prenájme nebytových priestorov bola priložená fotodokumentácia energií pred akciou a po 

ukončení akcii. 

 

V rámci diskusných príspevkov sa o slovo opäť prihlásil p. Lepeták, ktorý navrhuje upozorniť 

p. Tomuska, aby dodávku parkoval na druhej strane, nakoľko pri altánku táto dodávka zabraňuje 

bezpečnému výhľadu pri prejazde autom. 

 

V rámci diskusie sa prihlásil p. Šmihuľa, ktorý zdôraznil na neporiadok v obci ( papieriky po 

uliciach), navrhol aby p. starosta zabezpečil dodržiavanie – pravidelné upratovanie miestnych 

komunikácií. Ďalším jeho návrhom je zistiť iné, nové  možnosti zberu odpadu ( ako je to v iných 

obciach).  

 

Posledným diskusným príspevkom bolo odmeňovanie členov komisií. Poslanci sa zhodli, že 

jednotlivé zápisnice (respektíve počet komisií) budú predložené pri schvaľovaní rozpočtu na 



 

najbližšom zastupiteľstve. Následne starosta tento bod ukončil. 

 

K bodu 7 : 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Bijacovciach  23. 02. 2024 

 

Zapisovateľ: Ing. Mária Bandžuchová                 ................................................................ 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Mária Krupová                 .............................................................. 

   

                  Michal Lepeták                        ….......................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

U Z N E S E N I A 

 

zo 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa 23.02.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 16. zasadnutí prerokovalo: 

 

• Správu o plnení uznesení z 15. zasadnutia OZ 

• Inventarizáciu majetku obce 

• IBV Bijacovce – plán výstavby 

• Správu o kontrolnej činnosti za rok 2023 

• Diskusné príspevky poslancov 

• Záver 

 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

a) program rokovania 16. zasadnutia  OZ 

 

 

v Bijacovciach,  23.02.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

 a) plnenie uznesení z 15. zasadnutia OZ 

 

 

v Bijacovciach,  23.02.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

 

 



 

 

Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  n e s c h v a ľ u j e 

 

a) odpredaj pozemkov p. Kovalčíkovi v hodnote 9 €, zaplatené celé náklady na štúdiu  

EIA , a ½ nákladov na  projekty  IBV, uhradená aj DPH 

 

 

Starosta obce s uznesením č. 3/A/a zo dňa 23.02.2024 nesúhlasí, preto dané uznesenie 

nepodpíše.  

 

 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

 

a)  správu o kontrolnej činnosti za rok 2023 

 

v Bijacovciach,  23.02.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 5 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e   

a) stavebné práce v priestoroch Základnej škole Bijacovce t.j. realizácia archívu 

 

v Bijacovciach,  23.02.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 6 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e   

b) nezmenený poplatok za pobyt dieťaťa v MŠ t.j. 7 Eur/mesiac 

c) nezmenený poplatok na činnosť ŠKD t.j. 5 €/mesiac 

  

v Bijacovciach,  23.02.2024 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 


